
KS Tabor
Zadnja seja pfbd počitnicami - Svet skupžčme KS Tabor je imel

pred bližnjimi počitnicami svojo zadnjo redno sejo. Poleg članov
sveta so se je udeležili tudi nekateri predsedniki komisij KS in član
sekretariata za LO SOB Ljubljana Center. Razpravljali so o nalogah s
področja obrambnih priprav, o uresničevanju letnega načrta KS in
realizaciji finančnega načrta za prvo tromesečje tekočega leta.

• * •

Vartjlvi prometni znakl - Komisija za preventivo in prometno
varnost ter komisija za komunalo, požarno varnost in varstvo okolja
pri svetu KS sta se dogovorili, da bosta v teh dneh obšli območje KS,
z namenom, da ugotovita vse pomanjkljivosti na napravah skupne
rabe, sernaforizacije, talnih in drugih obeležij ter signalnih naprav.
Znano je, da so med drugim tudi prometni znaki - in teh ni malo - v
popolnem nasprotju z prometnimi predpisi in da v mnogih primerih
zavajajo udeležence prometa. posebno tuje turiste.

• • •

Izletl za upokojence - Po zelo uspelem izletu v zgornjesavinjsko
dolino organizirajo upokojenci v septembru nov izlet - po naši
Koroški. Zanimanje za izlete, ki zajemajo tudi obiske raznih kulturnih
spomenikov in obeležij ter spomenikov iZ NOB, je izjemno.

• • •

Invalidi so Sll na Gorenjsfco - Tudi Društvo invalidov Tabor-Ledina
je pripravilo svo) načrtovani izlet. Udeležilo se ga je 50 članov
društva. Pot jih je vodila na Dražgoše, Bohinjsko Bistrico, Pokljuko
in v Zgornjo Belo pri Preddvoru. Izleta so se udeležili tudi zastopniki
občinske zveze invalidov Ljubljana Center.
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